
EVENTS

ANREV is pleased to invite you to a networking drinks event on 27

August at The BEI ZHAOLONG (BZL). This is the location for the

cocktails and dinner event for the ANREV Annual Conference being

held later this year.

BZL Commercial Complex will start trial operation in August 2019, it

is located in the center of Sanlitun area offering a high-end one stop

lifestyle community including boutique hotel, art gallery, health and

fitness, latest food and beverage outlets, co-working and long-term

apartment leasing services.

Come join us for informal drinks and to explore this exciting new site.

Date : Tuesday 27 August 2019

Agenda : 18:00 – 20:00

Location : BEI Zhaolong Hotel

No. 2 North Worker’s Stadium Road,

Chaoyang District

Beijing, China

RSVP : flora.fung@anrev.org

ANREV Pre-Annual Conference 2019 

networking drinks

Follow ANREV on Wechat
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EVENTS

ANREV 诚意邀请您参加2019年会晚宴预告酒会。 我们感谢首北兆
龙赞助这次酒会场地。首北兆龙（BEI ZHAOLONG) 是由 CapBEI 和
首旅集团携手合作，在北京东三环三里屯商区共同打造的集城市精
品酒店、艺术展览、健身娱乐、餐饮购物、联合办公、长租公寓等
多业态为一体的高端文化商业综合体。

2019北京年会首北兆龙不仅为欢迎晚宴提供优质的餐饮服务，还将
特别为与会嘉宾们呈现一场独具特色的《北京记忆》多媒体数字投
影故事秀。

日期 : 2019年8月27日

时间 : 下午6点-8点

场地 : 首北兆龙
北京市朝阳区工体北路2号

注册 : flora.fung@anrev.org

2019年会晚宴预告酒会
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